
ZÁPIS 

 

ustavující konference Zlínského krajského svazu házené 
11. 2. 2012, Olomouc 

 
 
 
ÚČAST: - bylo pozváno 17 delegátů s hlasem rozhodujícím starších 18-ti let ze 17 klubů 

  - bylo přítomno 15 delegátů 

  - svou neúčast neomluvily 2 kluby (HSK Vlčnov a DHK Uherské Hradiště) 

  - ustavující konference ZKSH byla usnášení se schopná 

  - bylo přítomno 5 hostů (SKH Velká n/Veličkou, HK Veselí n/Moravou, TJ Veselá,  

    KH Zbrojovka Vsetín, TJ Handball Valašské Meziříčí) 

  - jako host byl na konferenci přítomen prezident ČSH ing. Jaroslav Chvalný 

 

PROGRAM:   1.   Zahájení konference (D. Divoka) 

     2.   Ustavení pracovního předsednictva = návrhové komise (D. Divoka)  

     3.   Ustavení mandátové komise (P. Novák) 

     4.   Ustavení volební komise (P. Novák) 

     5.   Zpráva mandátové komise (M. Slavíková) 

     6.   Schválení programu, jednacího a volebního řádu (P. Novák) 

     7.   Vystoupení předsedy přípravného výboru ZKSH (D. Divoka) 

     8.   Prezentace kandidáta na předsedu ZKSH (P. Sedláček) 

     9.   Volba předsedy ZKSH (P. Sedláček) 

   10.   Prezentace kandidátů na členství v exekutivě ZKSH (P. Sedláček) 

   11.   Volba členů exekutivy ZKSH (P. Sedláček) 
 

    PŘESTÁVKA (sčítání hlasovacích lístků) 
 

   12.   Návrh provizorního rozpočtu ZKSH na 2. pololetí roku 2012 (D. Divoka) 

   13.   Zpráva volební komise (P. Sedláček) 

   14.   Volba zástupce ZKSH do Rady ČSH (P. Sedláček) 

   15.   Všeobecná diskuse 

   16.   Návrh usnesení (R. Nemeček) 

   17.   Schválení usnesení (P. Novák) 

   18.   Závěr konference (D. Divoka) 

 

 



PRŮBĚH USTAVUJÍCÍ KONFERENCE ZKSH:   

 

ad.  1) Účastníky přivítal předseda přípravného výboru D. Divoka 

ad.  2) D. Divoka přednesl návrh na složení pracovního předsednictva a tím i návrhové komise 

 (P. Novák, D. Divoka, D. Dvořáková, R. Nemeček, J. Chvalný) 

- ustaveno bez připomínek - souhlasilo 15 

ad.  3) Návrh na složení mandátové komise přednesl P. Novák  

 (M. Slavíková, J. Hofman, J. Malina) 

- komise ustavena bez připomínek - souhlasilo14, zdržel se 1 

ad.  4) Návrh na složení volební komise přednesl P. Novák 

 (R. Kajaba, P. Sedláček, M. Janošek) 

- komise ustavena bez připomínek - souhlasilo14, zdržel se 1 

ad.  5) Zprávu mandátové komise přednesla její předsedkyně M. Slavíková 

 - z pozvaných 17 delegátů bylo přítomno 15 delegátů, t.j. 88,2% 

 - nepřítomny kluby HSK Vlčnov a DHK Uherské Hradiště – bez omluvy 

 - konference je usnášení schopná 

 - pro hlasování při schválení materiálů a provedení platných voleb je nutný souhlas  

   nadpoloviční většiny, t.j. 8 hlasů 

ad.  6) Schvalování programu konference, jednacího a volebního řádu provedl P. Novák 

 - program byl schválen bez připomínek    - souhlasilo 15  

 - jednací řád byl schválen bez připomínek    - souhlasilo 15  

 - volební řád byl schválen bez připomínek    - souhlasilo 15  

ad.  7) S vysvětlením, proč vzniká Zlínský krajský svaz házené vystoupil předseda přípravného  

           výboru D. Divoka  

ad.  8) Představení jediného kandidáta na předsedu ZKSH provedl předseda volební komise 

    P. Sedláček 

ad.  9) P. Sedláček nechal odhlasovat způsob volby předsedy ZKSH (veřejná volba) a provedl  

    volbu předsedy 

    - konference jednohlasně odhlasovala veřejnou volbu předsedy - souhlasilo 15 

    - D. Divoka (HC Zlín) byl zvolen předsedou ZKSH jednohlasně - souhlasilo 15 

ad. 10) Představení 9-ti kandidátů na zvolení do exekutivy ZKSH provedl předseda volební  

     komise P. Sedláček 

 

 

 



ad. 11) P. Sedláček nechal hlasovat  o způsobu volby členů exekutivy (tajná volba), nechal  

     hlasovat o navýšení počtu členů exekutivy ze 4 na 6 a zahájil tajnou volbu exekutivy  

     ZKSH 

    - konference jednohlasně odhlasovala tajnou volbu exekutivy - souhlasilo 15 

    - konference jednohlasně odhlasovala navýšení počtu členů exekutivy ZKSH 

      na 6 členů        - souhlasilo 15 

 

    Po odevzdání všech volebních lístků byla vyhlášena desetiminutová přestávka, ve  
    které volební komise provedla sčítání a vyhodnocení volebních lístků a připravila  
    zprávu o výsledku voleb. 

 

ad. 12) O provizorním rozpočtu ZKSH na 2. pololetí 2012 informoval D. Divoka s tím, že bude  

     vytvořen do zahájení činnosti ZKSH, t.j. do konce 1. pololetí 2012.  

     ZKSH zahájí činnost od 1.7.2002 

ad. 13) S výsledky voleb seznámil přítomné předseda volební komise P. Sedláček. 

     Exekutiva ZKSH bude složena z těchto členů: 

   Ing. Dita DVOŘÁKOVÁ (14 hlasů) 

   Radek ČÍŽ (12 hlasů), Marta SLAVÍKOVÁ (12 hlasů) 

   Jaromír PETŘEK (11 hlasů), Bc. Aleš ZWETTLER (11 hlasů) 

   Petr NOVÁK (9 hlasů) 

 

       Z navržených kandidátů nebyli do exekutivy ZKSH pro nedostatek hlasů zvoleni: 

   Jiří KRÁLÍČEK (8 hlasů), Roman NEMEČEK (7 hlasů) 

   Mgr. Alexandra KŘUPALOVÁ (6 hlasů) 

ad. 14) Návrh zástupce ZKSH do Rady ČSH a jeho volbu provedl P. Sedláček 

    - D. Divoka (HC Zlín) byl jednohlasně zvolen     - souhlasilo 15 

ad. 15) Všeobecná diskuse – diskusní příspěvky se týkaly následujících oblastí a směřovaly  

           především na J. Chvalného 

    - kluby žádají z ekonomických důvodů rozdělení 1. ligy mužů na Čechy a Moravu  

    - nespokojenost s častými změnami již nahlášených hracích termínů 

    - opravdu budou družstva, která doposud startovala v soutěžích Severomoravského  

       kraje, startovat v soutěžích ZKSH? 

    - do kdy budou vytvořeny odborné komise v exekutivě ZKSH? 

    - bude ve školách výuka házené podobně jako je to u florbalu a basketbalu? 

    - kde bude mít Zlínský krajský svaz házené své sídlo? 

 



    - nespokojenost se zaváděním elektronické komunikace mezi kluby – ne každý  

      venkovský klub disponuje PC nebo pracovníkem, který je ochoten denně kontrolovat  

      mailovou poštu 

    - mezi kluby by měli vzájemně komunikovat kluboví redaktoři 

    - jak ČSH podporuje krachující kluby? Revitalizace klubů? 

    - malé kluby nejsou schopny zajistit u svých družstev licenční trenéry a uvítaly by, kdyby  

      byl povolen při MU jen vedoucí družstva bez trenérské licence 

    - u trenérů s dlouhodobou praxí je aktualizace trenérské licence "C" po čtyřech letech  

      zbytečná. Navrhují podstatně delší interval. 

ad. 16) Usnesení ustavující konference Zlínského krajského svazu házené přednesl předseda  

     návrhové komise Roman Nemeček. 

ad. 17) Petr Novák nechal hlasovat o znění usnesení ustavující konference, které bylo  

    jednomyslně schváleno        - souhlasilo 15 

ad. 18) Závěr ustavující konference ZKSH provedl nový předseda tohoto orgánu David Divoka 

 

 

 

 

PŘÍLOHY: - zpráva mandátové komise 

  - zpráva volební komise 

  - usnesení 

 

 

 

 

Zapsal: Petr Novák, 11.2.2012, v.r. 

 

Ověřil: David Divoka, v.r. 

 


